

MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, JANUARY 17, 1990
(23)

[Text]

The Special Committee of the Senate on Bill C-21, An Act to amend the Unemployment Insurance Act and the Employment and Immigration Department and Commission Act, met at 9:00 o'clock a.m. this day, the Chairman, the Honourable Senator Hébert, presiding.

Members of the Committee present: The Honourable Senators Bonnell, Cools, Doody, Hébert, Robertson, Thériault and Turner. (7)

In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Helen J. Morrison, Research Officer.

Also in attendance: The Official Reporters of the Senate.

Witnesses:

From the British Columbia and Yukon Territory Building and Construction Trades Council:

Mr. Len Werden, President.

From the British Columbia Federation of Labour:

Ms. Joy MacPhail.

From the United Association of Journeymen and Apprentices of the Plumbing and Pipefitting Industry of the United States and Canada:

Mr. John N. Wynne, Business Manager and Financial Secretary;

Mr. John McKnight, Business Agent.

From Global Economics Ltd.:

Mr. Patrick Grady, Partner.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Thursday, November 9, 1989, on Bill C-21, An Act to amend the Unemployment Insurance Act and the Employment and Immigration Department and Commission Act.

Ms. MacPhail made a statement and, with Mr. Werden, answered questions.

Mr. McKnight made a statement and, with Mr. Wynne, answered questions.

Mr. Grady made a statement and answered questions.

The Committee reverted to the consideration of the question raised by the Honourable Senator Simard at yesterday's meeting with regard to the Committee's authorization to travel.

After debate—

The Committee agreed that its members and the necessary staff travel to St John's, Newfoundland and to Canso, Nova Scotia from January 19 to 22, 1990.

At 12:50 o'clock p.m. the Committee adjourned until 1:30 o'clock p.m. this day.

PROCÈS-VERBAUX

LE MERCREDI 17 JANVIER 1990
(23)

[Traduction]

Le Comité spécial du Sénat sur le projet de loi C-21, Loi modifiant la Loi sur l'assurance-chômage et la Loi sur le ministère et sur la Commission de l'emploi et de l'immigration, se réunit aujourd'hui à 9 heures, sous la présidence de l'honorable sénateur Hébert (président).

Membres du Comité présents: Les honorables sénateurs Bonnell, Cools, Doody, Hébert, Robertson, Thériault et Turner. (7)

Présente: Du Service de recherches de la Bibliothèque du Parlement: Helen J. Morrison, attachée de recherche.

Aussi présents: Les sténographes officiels du Sénat.

Témoins:

Du British Columbia and Yukon Territory Building and Construction Trades Council:

M. Len Werden, président.

De la Fédération du travail de la Colombie-Britannique:

M^{me} Joy MacPhail.

De l'Association unie des compagnons et apprentis de l'industrie de la plomberie et de la tuyauterie des États-Unis et du Canada:

M. John N. Wynne, directeur des opérations et secrétaire financier;

M. John McKnight, agent d'affaires.

De la Global Economics Ltd.:

M. Patrick Grady, associé.

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi du jeudi 9 novembre 1989, concernant le projet de loi C-21, Loi modifiant la Loi sur l'assurance-chômage et la Loi sur le ministère et sur la Commission de l'emploi et de l'immigration.

M^{me} MacPhail fait une déclaration, puis répond aux questions avec M. Werden.

M. McKnight fait une déclaration, puis répond aux questions avec M. Wynne.

M. Grady fait une déclaration, puis répond aux questions.

Le Comité reprend l'étude de la question soulevée par l'honorable sénateur Simard à la séance d'hier, concernant l'autorisation de voyager du Comité.

Après débat, *il est convenu*—

Que les membres du Comité et le personnel nécessaire se rendront à Saint-Jean de Terre-Neuve et à Canso en Nouvelle-Écosse du 19 au 22 janvier 1990.

À 12 h 50, le Comité suspend la séance jusqu'à 13 h 30 aujourd'hui.